
 
 

 
  
 
 
 
 
VIC arbetsgrupp inom sekundärprevention  
Verksamhetsberättelse 2015 
 

Arbetsgruppen består av 4 personer,  
- Marianne Lång Trollhättan, sjuksköterska (sammankallande) 
- Marie Nilsson Malmö, sjuksköterska  
- Jessica Lindman Johansson Umeå, sjukgymnast/fysioterapeut  
- Kicki Tengblad Göteborg, dietist  

 
 
Arbetsgruppens målsättning är: 

• Att skapa ett nationellt nätverk för de legitimerade yrkesgrupper, som 
arbetar med sekundärprevention av patienter med kranskälssjukdom.  

• Att genom detta nätverk bedriva utbildning samt ge tillfälle till utbyte av 
kunskap och erfarenhet som ökar kompetensen och därmed förbättrar 
omhändertagandet och rehabiliteringen av denna patientgrupp.  

• Att höja sekundärpreventionens status inom Kardiologi.  
 

 
Gruppens huvudsakliga arbete under året har varit att planera och genomföra 
utbildningsdagar inom sekundärprevention. Denna utbildning hölls i Göteborg 
den 5-6 november med tema ”Vägen framåt vid kranskärlssjukdom – ett 
långsiktigt arbete”. Glädjande nog kom det 84 betalande deltagare som 
representerade flera olika yrkeskategorier inom det preventiva hjärtrehabteamet 
inom både primär och slutenvården. Utvärderingen från både deltagare, 
föreläsare och sponsorer var mycket positiv.   
 
Arbetsgruppen har bestått av enbart nya medlemmar vilket har varit en 
utmaning på många sätt under arbetet att arrangera utbildningsdagarna. Jessica 
kom in i arbetsgruppen i maj istället för Camilla Sandberg som blev rekryterad 
till en annan arbetsgrupp.  
Vi hoppas kunna upprätthålla traditionen att erbjuda utbildning inom 
sekundärprevention med nya utbildningsdagar under 2017. För att detta ska 
vara möjligt behöver vi rekrytera nya medlemmar till arbetsgruppen. Marie har 
tyvärr meddelat att hon ämnar sluta när efterarbetet är klart kring 
utbildningsdagarna. 
 
Vi har under året haft flertalet telefonmöten inför utbildningsdagarna och 1 
arbetsgruppsmöte i samband med utbildningen i Göteborg. I övrigt sker den 
mesta korrespondensen via mejl. Ett nytt arbetsgruppsmöte planerades in under 
Kardiovaskulära Vårmötet i Göteborg 2016, då endast Marianne och Jessica 
har/hade möjlighet att närvara.  
 


